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Interviews kruidenthee 
Wij hebben totaal 10 mensen de mogelijkheid gegeven om een week lang 
kruidenthee te testen. Na een week hebben wij interviews afgenomen met betrekking 
tot de werking van de kruidenthee.  
 

Interview 1 – kruidenthee 
Naam geïnterviewde: T. Faas 
Geïnterviewd door: S. Offerman 
 
De kruidenthee geeft mij een ontspannend gevoel voor de nacht. Dit komt doordat ik 
ook echt een moment voor mijzelf ben gaan nemen. Zodra ik gebruik maak van de 
kruidenthee maak ik geen gebruik van schermen als de televisie, mobiel, etc.  
 
Ik kan concluderen dat ik na het gebruik van de kruidenthee een betere nachtrust 
heb, dan wanneer ik de kruidenthee niet gebruik. Omdat ik meerdere dagen de 
kruidenthee voor het slapen gaan heb gedronken (ook in een andere zetting) ben ik 
mij ervan bewust dat de kruiden verwerkt in de thee daadwerkelijk zorgen voor 
ontspanning. De druk en stress worden voor een moment inderdaad verlicht.  
 
Zelf weet ik niet heel goed wat er nog veranderd kan worden aan de kruidenthee. De 
smaak is goed! Daarnaast kun je de kruiden gebruiken onder een theelichtje, deze 
geur is erg fijn. Misschien kunnen jullie wel meer experimenteren met andere soort 
kruiden. Ik heb wel een tip, maak het product aantrekkelijk met een verpakking. 
Desnoods kan er een leuk pakket van worden gemaakt met theeglazen en 
slaapmaskers. Een verpakking die daadwerkelijk van milieuvriendelijk materiaal is 
gemaakt zou perfect zijn.  
 

Interview 2 – kruidenthee 
Naam geïnterviewde: C. Offerman 
Geïnterviewd door: S. Offerman 
 
Ik heb de kruidenthee een week lang kunnen testen. ’s Avonds een klein uur voordat 
ik ging slapen dronk ik twee koppen kruidenthee. Al snel merkte ik dat ik ontspannen 
de nacht in ging. Mijn nachtrust is daadwerkelijk verbeterd door het drinken van 
kruidenthee.  
 
Na deze testfase kan ik zeker aangeven dat de thee een ontspannende werking 
heeft. Dit heeft als gevolg dat ik minder druk en stress ervaar, wanneer ik ga slapen. 
Voorheen wist ik niet dat een kruidenthee z’n groot effect kan hebben op de 
nachtrust.  
 
Ik ben een echte theedrinker die van verschillende smaken houdt. Er is vanuit mijn 
kant niet een bepaalde voorkeur qua smaak van de thee, maar ik houd vaak 
rekening met het seizoen. Zo drink ik in de winter graag een echte winterthee met 
kaneel, stoofpeer smaak, etc. Deze tip zou ik meenemen bij de verkoop.   
 
Erg fijn dat de vraag gesteld wordt over een milieuvriendelijk verpakkingsmateriaal. In 
mijn omgeving wordt iedereen steeds bewuster van ons milieu. Hun beïnvloeden mij 
dus steeds meer om milieuvriendelijk producten te kopen. Een euro extra betalen 
voor een milieuvriendelijk verpakkingsmateriaal zou ik dan ook niet erg vinden.  
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Interviews geurkaarsen 
Wij hebben totaal 10 mensen de mogelijkheid gegeven om een week lang 
geurkaarsen te testen. Na een week hebben wij interviews afgenomen met 
betrekking tot de werking van de geurkaars.  
 

Interview 1 - geurkaarsen 
Naam geïnterviewde: J. Jansen 
Geïnterviewd door: S. Offerman 
 
’s Avonds heb ik een week lang gebruik gemaakt van de geurkaars. Voor mij is dit 
ook het beste moment. De geur die daarbij vrijkomt geeft mij een rustgevend en 
ontspannen gevoel. Mijn nachtrust is voor een lange tijd niet goed geweest, omdat ik 
veel druk en stress ervaar. Ik ben ervan overtuigd dat een geurkaars druk en stress 
verminderd kan werken. Het heeft echt zijn werking! 
 
De afgelopen week heb ik een betere nachtrust ervaren dan voorheen. Persoonlijk 
houd ik van een luxe uitstraling, dit zie ik ook graag terug in de geurkaars. Volgens 
mij is het goed om verschillende groottes te verkopen. Dit vind ik, omdat iedereen zijn 
of haar eigen voorkeur heeft. Een lavendelgeur doet het altijd goed.  
 
Er is nog wel verbetering in het concept. Nu ontving ik alleen de geurkaars er zat 
verder geen sjeu aan. Als ik het goed begrepen heb dan testen jullie ook met 
kruidenthee. Kunnen jullie niet een pakket samenstellen?  
 

Interview 2 - geurkaarsen 
Naam geïnterviewde: K. Vos 
Geïnterviewd door: S. Offerman 
 
Ik heb de kaneelgeurkaars en lavendelgeurkaars een week lang mogen testen. De 
geurkaars heb ik de hele nacht aan laten staan in mijn slaapkamer. De 
lavendelgeurkaars gaf een rustgevend gevoel. Na 2 á 3 nachten is mijn nachtrust 
verbeterd. Ik weet niet of dit alleen komt door het gevoel van de geurkaars of dat het 
ook echt zo is.  
 
Een grotere kaars zou ik als voorkeur hebben, omdat deze ook een veiliger gevoel 
geeft tijdens de nacht. Een kleine geurkaars zou ik ’s avonds tijdens het tv kijken 
sneller branden. Het huidige concept zou ik aanpassen met een mooie verpakking. 
Een aspect van de geurkaarsen zou ik niet kunnen benoemen. 
 
De keuze van geurkaarsen moet beperkt blijven, zodat je niet het overzicht kwijtraakt 
wanneer een klant een kaars bij jullie koopt. Houd het eenvoudig met een 
lavendelgeur.  
 
Zoals eerder aangegeven is er wel een kleine verbetering in mijn ontspanning door 
de vermindering van druk en stress. Persoonlijk weet ik niet of een geurkaars de druk 
en stress kan verminderen en om kan zetten naar een meer ontspannen gevoel. 
Naast het gebruik van een geurkaars zou ik andere natuurlijke producten aanraden 
om een extra ontspannen gevoel te geven.  
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